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Hlavná 17,  922 01 Veľké Orvište, tel. 033 /7746126 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkom Orvišti 
konaného dňa 13.02.2023 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Spolunažívanie Kolev - Tešedík 
5. Skutočné čerpanie rozpočtu k 31.12.2022 
6. Projekt: Technika na zberný dvor 
7. Projekt: Komunikácia obec - občan 
8. Správa hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2022 
9. Rôzne (kultúrne akcie, projektové zámery a realizácia projektov, práce 

zamestnancov a aktivačných pracovníkov...) 
10. Diskusia 
11. Uznesenia 
12. Záver 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Poslanci OcZ jednohlasne schválili program zasadnutia OcZ. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 

 



 
1. Otvorenie 

 
Prvé zasadnutie obecného zastupiteľstva /OcZ/ v roku 2023 otvoril a viedol 

starosta obce. Všetci poslanci obdržali pozvánku a materiály k jednotlivým bodom 
programu e-mailovou poštou. Skonštatoval prítomnosť všetkých deviatich poslancov, 
čím je zasadnutie OcZ uznášaniaschopné.  
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 

Za zapisovateľa starosta obce určil p. Adelu Jankechovú, za overovateľov 
zápisnice p. Mgr. Elenu Horňanskú a Ing. Mariána Šišku. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení  
 

Starosta obce skonštatoval, že uznesenia z  8. OcZ, ktoré sa konalo dňa                  
16. decembra 2022 sú splnené.  
 
4. Spolunažívanie Kolev - Tešedík 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ o podanej sťažnosť p. Dušana Koleva 
na p. Milana Tešedíka. Starosta obce PhDr. Pavol Paulovič preposlal všetky materiály 
(odpovede na dožiadania: Spoločný stavebný úrad, Odbor starostlivosti o životné 
prostredie, Regionálny úrad verejného zdravotníctva, list od právnika p. Koleva, 
textová časť Územného plánu obce Veľké Orvište) poslancom OcZ. Ďalej upozornil 
poslancov OcZ, že v tejto veci budú poslanci OcZ schvaľovacím procesom súhlasiť, 
resp. nesúhlasiť s farmou pána Tešedíka, ktorá je predmetom ich sporu 
v spolunažívaní. Farma pána Tešedíka označená ako zdroj malého znečistenia (v 
zastavanom území našej obce) podlieha súhlasu obce a následnému vydaniu 
rozhodnutia, kde sa určia regulatívy a podmienky chovu zo Spoločného úradu 
samosprávy, Piešťany. Zasadnutia OcZ sa zúčastnil p. Milan Tešedík, p. Dušan  Kolev 
sa zasadnutia OcZ nezúčastnil. Pán Milan Tešedík požiadal pred zasadnutím OcZ 
o vstup do zasadnutia OcZ a o udelenie slova. Starosta obce dal v zmysle rokovacieho 
poriadku hlasovať o udelení slova pánovi Milanovi Tešedíkovi. 
 

OcZ udelilo slovo pánovi Milanovi Tešedíkovi. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
Pán Milan Tešedík ústne požiadal poslancov OcZ o súhlas na zdroj malého 

znečistenia. Je to chov oviec na jeho farme (parcela č. 562/1, 562/2, 558/1), ktorý má 
riadne schválený. K veci uviedol, že pozemok, na ktorom má farmu, má prenajatý od 
roku 2007 od p. Divinca, kedy začínal so 4 kusmi oviec. Zhruba v roku 2012 - 2013 sa 
počet oviec ustálil na 15 kusoch a až do roku 2020 nemal so susedom p. Dušanom 
Kolevom žiadny problém, dokonca si vychádzali a priatelil sa tak ako aj s ostatnými 
susedmi (p. Štefan Barabas a p. Beáta Baleková).  Spor nastal vtedy, keď pán Kolev 
prišiel na prenajatý pozemok p. Tešedíka a svojvoľne bez vedomia p. Tešedíka na 
tomto pozemku vyrúbal tri stromy. Majiteľ pozemkov p. Divinec dal jasne najavo, že sa 
mu toto správanie pána Koleva nepáči a zakázal mu vstup na jeho pozemok. Následne 
sa p. Tešedík s p. Kolevom dostali do sporu a od vtedy ho p. Kolev slovne napáda 



a vypisuje po všetkých inštitúciách, aby mu znepríjemnil život. Pán Milan Tešedík 
dodal, že nechce mať s p. Kolevom žiadne spory, je ochotný urobiť ďalší pevný plot od 
plota p. Koleva a je ochotný zredukovať počet dospelých oviec. 
Starosta obce otvoril v tomto bode diskusiu a vyzval poslancov OcZ, aby sa vyjadrili 
pred schvaľovacím procesom. 
Pán Ing. Jozef Bartko sa vyjadril, že súhlasí so zdrojom malého znečistenia bez 
regulatív a podmienok chovu. 
Pán Peter Djenka sa vyjadril, že súhlasí so zdrojom malého znečistenia bez regulatív 
a podmienok chovu. 
Pán Pavol Táborský sa vyjadril, že súhlasí so zdrojom malého znečistenia s reguláciou 
chovu na 15 ks dospelých oviec k dátumu 1.7.2023. 
Pán Ing. Marián Šiška sa vyjadril, že súhlasí so zdrojom malého znečistenia 
s reguláciou chovu na 15 ks dospelých oviec k dátumu 1.7.2023 a s oplotením vo 
vzdialenosti 2 m od zastavaného územia p. Koleva.  
Pán Dušan Kráľovič sa vyjadril, že súhlasí so zdrojom malého znečistenia 
a s oplotením vo vzdialenosti 2 m od zastavaného územia p. Koleva. 
Pán Jaroslav Vavrinec sa vyjadril, že súhlasí so zdrojom malého znečistenia 
s reguláciou chovu na 15 ks dospelých oviec k dátumu 1.7.2023 
Pani PhDr. Sylvia Paulovičová sa vyjadrila, že súhlasí so zdrojom malého znečistenia 
s reguláciou chovu na 15 ks dospelých oviec k dátumu 1.7.2023 a s oplotením vo 
vzdialenosti 2 m od zastavaného územia p. Koleva.  
Pán Jozef Valo sa vyjadril, že súhlasí so zdrojom malého znečistenia bez regulatív 
a podmienok chovu. 
Pani Mgr. Elena Horňanská sa vyjadrila, že súhlasí so zdrojom malého znečistenia 
s reguláciou chovu na 15 ks dospelých oviec k dátumu 1.7.2023 a s oplotením vo 
vzdialenosti 2 m od zastavaného územia p. Koleva.  
 

OcZ jednohlasne schválilo spolužitie medzi p. Dušanom Kolevom a p. 
Milanom Tešedíkom a súhlasí s MZZO s reguláciou chovu pre p.  Milana 
Tešedíka na 15 ks dospelých oviec k dátumu 01.07.2023 pred vydaním 
oficiálneho súhlasu zo Spoločného úradu samosprávy, Piešťany na malý zdroj 
znečistenia, oplotenie je na zvážení p. Milana Tešedíka resp. odborne spôsobilej 
osoby. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
5. Skutočné čerpanie rozpočtu k 31.12.2022 
 

Starosta obce v tomto bode odovzdal slovo ekonómke Ing. Jane Müllerovej, 

ktorá poslancom OcZ odprezentovala skutočné plnenie rozpočtových príjmov 

a výdavkov k 31.12.2022.  

Skutočné plnenie bežných príjmov bolo vo výške  541 568,57 €, čo 

predstavovalo 99,69 % plnenie rozpočtu. Skutočné plnenie kapitálových príjmov 

dosiahlo výšku 181 444,00 €, čo predstavovalo 0,00 % plnenie rozpočtu (dotácia 

z Environmentálneho fondu a z Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR). 

Celková skutočnosť rozpočtových príjmov dosiahla hodnotu  827 791,55 €, čo 

predstavovalo 99,91 % plnenie. 

 



Skutočné plnenie bežných  výdavkov bolo vo výške 514 683,08 €, čo 

predstavovalo 99,44 % plnenie rozpočtu výdavkov. Skutočnosť v kapitálových 

výdavkoch dosiahla výšku 101 311,98 €, čo predstavovalo 35,97 % plnenie rozpočtu. 

Celková skutočnosť rozpočtovaných výdavkov za rok 2022 dosiahla hodnotu 645 

353,02 €, čo predstavovalo 77,89 % plnenie rozpočtu výdavkov. 

 

Hospodársky výsledok k 31.12.2022 je vo výške 182 438,53 € (z dôvodu dvoch 

nevyčerpaných dotácií). 

Bežný hospodársky výsledok k 31.12.2022 je kladný, a to vo výške 26 885,49 €. 

Podrobné plnenie rozpočtu k 31.12.2022 tvorí prílohu zápisnice. 

 

OcZ zobralo na vedomie a súhlasí so skutočným čerpaním rozpočtu 
k 31.12.2022. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
6. Projekt: Technika na zberný dvor 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ o schválenej žiadosti o poskytnutej 
nenávratného finančného príspevku na projekt „Vybavenie zberného dvora v obci 
Veľké Orvište“ z Ministerstva životného prostredia SR, ako riadiaceho orgánu pre 
Operačný program Kvalita životného prostredia, kód žiadosti NFP310010BVV6 vo 
výške 147 250,00 €, ktorá bola podaná dňa 17.01.2022. Oboznámil poslancov 
OcZ, že je potrebné schváliť/neschváliť spoluúčasť na projekte z vlastných zdrojov 
vo výške 5 %, čo predstavuje sumu vo výške 7 750,00 €. Rozpočet na nákup 
strojov od spoločnosti AGRA s.r.o., Martin (traktov, čelný nakladač, nosič 
kontajnerov a kontajnery) je vo výške 155 000,00 €. V diskusii na Ing. Jozef Bartko 
informoval, či nákup strojov musí byť realizovaný zo spoločnosti AGRA s.r.o. 
Starosta obce ho informoval, že verejné obstarávanie bolo zadané cez Vestník 
(ÚVO), kde sa zapojili 4 firmy. Na základe vyhodnotenia ponúk splnila spoločnosť 
AGRA s.r.o. všetky kritéria, a to najnižšiu cenu a najvyššiu kvalitu. 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Orvište schválilo spoluúčasť na 
projekte „Vybavenie zberného dvora v obci Veľké Orvište“ na základe 
schválenej žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku 
z Ministerstva životného prostredia SR, ako riadiaceho orgánu pre Operačný 
program Kvalita životného prostredia, kód žiadosti NFP310010BVV6 vo výške 
5 %, čo predstavuje sumu vo výške 7 750,00 €, pričom celkové oprávnené 
výdavky projektu boli schválené vo výške 155 000,00 €.  
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 

 

  



 
7. Projekt: Komunikácia obec-občan 
 
 Starosta obce v tomto bode programu odovzdal slovo poslancovi Ing. Jozefovi 
Bartkovi, ktorý oboznámil OcZ o spustení projektu „Komunikácia občan → obec“. 
V druhom januárovom týždni prebehla interná skúška a vyhodnotenie funkčnosti 
systému, následne bola občanom zaslaná informácia o spustení. Ing. Jozef Bartko 
predniesol poslancom prvý návrh od p. Stanislava Michalského na vybudovanie 
workoutového ihriska a cyklotrasy smerom do Piešťan.  
V diskusii starosta obce uviedol, že workoutové ihrisko je v pláne vybudovať do cca     
2 rokov. Vybudovanie cyklotrasy smerom do Piešťan bolo predmetom viacerých OcZ. 
Naša obec spolu s obcou Bašovce má vypracované a pripravené potrebné štúdie, žiaľ 
Mesto Piešťany má iné priority napriek tomu, že k dohode s mestom prišlo už skôr. 
Mesto Piešťany má prioritu vybudovať cyklotrasu z Piešťan do Vrbového cez obec 
Trebatice a Krakovany.  
 

8. Správa hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2022 
 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce p. Ing. Emerencii 
Kollárovej, ktorá predložila OcZ správu hlavného kontrolóra za II. polrok 2022 za 
kontrolovaný subjekt Obec Veľké Orvište. V nadväznosti na plnenie úloh hlavného 
kontrolóra, na rozsah a zameranie kontrolnej činnosti – zistenie stavu dodržiavania  
všeobecne záväzných právnych predpisov, hospodárnosť, efektívnosť, účinnosť 
a účelnosť pri hospodárení s verejnými financiami a nakladaní s majetkom obce boli 
počas hodnoteného obdobia vykonané finančné kontroly, činnosti  a zisťovania, ktoré 
boli zamerané predovšetkým na dodržiavanie platnej legislatívy. Kontrola pokladničnej 
hotovosti a pokladničnej knihy obce, došlých a vystavených faktúr, kontrola vedenia 
účtovníctva obce za II. polrok 2022, kontrola stavu záväzkov a pohľadávok 
k 31.12.2022, kontrola hospodárskych zmlúv a ich zverejňovanie, kontrola 
vyúčtovania projektov, kontrola vybavovania sťažností a plnenia uznesení za II. polrok 
2022. Na základe vykonaných kontrol neboli zistené žiadne nedostatky. 

Správa hlavného kontrolóra za II. polrok 2022 tvorí prílohu zápisnice. 
  

OcZ zobralo na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce za II. polrok 2022. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
9. Rôzne 
 

 Kultúrne akcie 
Starosta obce informoval poslancov OcZ o kultúrnych akciách, ktoré sa už 
konali a ktoré sú plánované : 
- 1.1.2023 – Ohňostroj na námestí obce, prebehol bez závad a zranení, podával 
sa horúci čaj a varené víno, 
- 10.2.2023 – Uvítanie detí do života, zúčastnili sa rodičia 4 detí, ktorým starosta 
obce odovzdal pamätné medaile a finančný príspevok. Tí, ktorí sa nemohli 
zúčastniť, si môžu prevziať medaile a príspevok na OcÚ Veľké Orvište, 



- Pochovávanie basy sa nebude konať z dôvodu, že od 15.3.2023 bude 
prebiehať rekonštrukcia OcÚ a strechy na KD a v súčasnosti už prebieha 
vypratávanie priestorov KD, 
- 22.4.2023 sa bude konať akcia Deň Zeme, 
- v mesiaci máj je naplánovaná púť do Medžugoria. 

 

 Projekty 
Starosta obce informoval poslancov OcZ o schválených projektoch: 
- Zelené obce Slovenska – projekt zrealizovaný bez spoluúčasti obce, 

vysadilo sa 90 ks nových stromov, prebehla už aj kontrola zo SAŽP, všetko 
bez pripomienok, 

-    Detské ihrisko, MPSVaR – zmluva podpísaná, realizácia máj - jún 2023,  
- Zelená strecha na KD – zmluva podpísaná, realizácia od 15.3.2023,     
- Rekonštrukciu budovy OcÚ od EF – odstúpenie od zmluvy, dotáciu musíme 

vrátiť, nakoľko máme pridelenú dotáciou aj od SIEA (obec sa istila v prípade, 
že by niektorá z dotácií bola zamietnutá), 

- Rekonštrukcia budovy OcÚ od SIEA – schválené, pred podpisom zmluvy, 
realizácia apríl až november 2023, 

- Vybavenie Zberného dvora v obci – schválené, pred podpisom zmluvy, 
realizácia október 2023, 

- Polyfunkčná budova (Klub seniorov a OŠK V. Orvište) – nevieme, či budeme 
schopný sa do výzvy zapojiť, nakoľko vypracovanie projektovej 
dokumentácie a energetický audit nie sú oprávnené výdavky, obec by ich 
musela hradiť z vlastných zdrojov a spoluúčasť obce na iných projektoch je 
už aj tak veľmi vysoká. 

 

 Energie 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ o zvýšených nákladov na spotrebu 
plynu a elektriny. Štát zastropoval ceny pre fyzické osoby a živnostníkov, no na 
samosprávy nemyslel. V roku 2022 prebehlo verejné obstarávanie na dodávku 
zemného plynu, víťazom sa stala spoločnosť ELGAS k. s. Považská Bystrica, 
avšak táto spoločnosť zanikla. Verejné obstarávanie prebehlo znova, dodávku 
zemného plynu máme vysúťaženú, dodávateľom bude spoločnosť MVM 
CEEnergy Slovakia s.r.o., Bratislava. Dodávku elektriny máme do 28.02.2023 
zazmluvnenú so spoločnosťou MAGNA Energia a.s. Do súťaže na dodávku 
elektriny sa žiadna spoločnosť nezapojila, pristúpi sa teda k priamemu 
rokovaniu. 

 

 Územný plán 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ, že spracovateľom je p. Ing Arch. Peter 
Odnoga. Občania majú možnosť podať svoje žiadosti o zmenu územného plánu 
obce do 10.03.2023. Obec eviduje zatiaľ jednu žiadosť o zmenu ÚP, a to od p. 
Oleksandra Khlevnyiho, majiteľa budovy pohostinstva a obchodu na námestí 
obce, ktorý chce budovu prestavať na bytové priestory, zrušiť bývanie 
s polyfunkciou a občiansku vybavenosť.  
 

 Obecná knižnica a budova OcÚ 
 
Starosta obce informoval poslancom OcZ, že z dôvodu rekonštrukcie strechy 
na KD bude Obecná knižnica premiestnená do ŠKD v základnej škole, kde ju 
môžu využívať deti zo ZŠ a MŠ a môže tam fungovať aj v budúcnosti. ŠKD bude 
v 1. triede ZŠ.  



Kancelária OcÚ bude od 15.03.2023 dočasne premiestnená do Klubu seniorov 
až do ukončenia všetkých prác súvisiacich s rekonštrukciou budovy OcÚ. 
V tejto súvislosti požiadal starosta obce poslancov OcZ a DHZ o pomoc pri 
sťahovaní knižnice a kancelárie OcÚ, nakoľko v súčasnosti máme len                     
2 aktivačných pracovníkov. 
 

 Práce aktivačných zamestnancov 
 
Starosta obce oboznámil poslancov OcZ, že v súčasnosti aktivační pracovníci 
vykonávajú čistenie odtokových kanálov a smetných košov a sú v pohotovosti 
pri prípadnom napadnutí snehu. 

 
10. Diskusia 
 
 V diskusii poslanec Jozef Valo prisľúbil pomoc pri brigáde cez víkend v dňoch 
25. – 26.02. Požiadal o pohrabanie popadaných konárov, nakoľko je obec po zime 
zanedbaná. 

Starosta obce informoval OcZ, že navštívi spoločnosti Granelam a.s. 
a veľkosklad potravín PT a požiada ich o pomoc a techniku pri sťahovaní OcÚ 
a Obecnej knižnice. Ďalej oznámil OcZ, že zabezpečí vyčistenie obce od popadaných 
konárov. 

Poslanec Ing. Marián Šiška informoval OcZ, že jednota DHZ bola aj v tomto 
roku zaradená do kategórie „B“, čo znamená, že jej bude poskytnutá dotácia vo výške 
3 300,00 Eur na nákup techniky, spoluúčasť je vo výške 5%. 

Poslanec Ing. Jozef Bartko sa informoval ohľadne vybudovania priechodu pre 
chodcov pri dopravnom zrkadle pri dome so s. č. 119, nakoľko sa tam nachádza 
riziková zákruta pri prechode detí do ZŠ a MŠ a možnosti vybudovať prechod 
z Topolového II. na Školskú ulicu.  

Starosta obce informoval poslancov OcZ, že po rokovaní s vedením OR PZ – 
Odd. dopravného inšpektorátu nie je možné v tomto mieste vybudovať priechod pre 
chodcov. Prechod z Topolového II. na Školskú ulicu nie je možný z dôvodu, že 
majitelia pozemkov nesúhlasia s odpredaním pozemkov. 

Poslanec Dušan Kráľovič upozornil na nebezpečný priechod pre chodcov 
z Topolového II. na Hlavnú ulicu, najmä pre malé detí a mamičky s kočíkmi.  

Starosta obce oboznámil poslancov OcZ, že žiaľ obec nevie zabezpečiť 
zníženie rýchlosti ani spomaľovače na ceste tejto triedy a podľa OR PZ – ODI nie je 
vybudovanie spomaľovačov ani možné. Pri vstupe do našej obce je osadený merač 
rýchlosti, ktorý zaznamenáva rýchlosť, nie je to však dopravná značka. Bude podaný 
podnet na dopravný inšpektorát na častejšie monitorovanie našej obce. 
 Na záver starosta obce informoval poslancov OcZ o situácii v ZŠ, kde pretrváva 
problém s počtom žiakov a z toho nabaľujúci sa problém s obsadením kvalifikovaných 
pedagógov. O možnostiach prevádzky ZŠ v nasledujúcom šk. roku pripraví starosta 
obce podrobnú kalkuláciu do ďalšieho zasadnutia OcZ. 
 
11. Uznesenia 
 

V závere zasadnutia boli prečítané uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

 
12. Záver 
 

Zasadnutie OcZ ukončil starosta obce poďakovaním poslancom OcZ za ich 

účasť na 1. OcZ a informoval ich, že druhé zasadnutie OcZ v roku 2023 sa bude konať 

v mesiaci marec zrejme v Hasičskej zbrojnici. 

 
 



 
Zapísala:        Adela Jankechová       
Overovatelia zápisnice:     Mgr. Elena Horňanská 

    Ing. Marián Šiška 

 

 

 

 

                                                              PhDr. Pavol Paulovič, starosta obce 


